
ПРОТОКОЛ №1 

організаційного засідання постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища 

від 04.12.2015          14.00 

Місце проведення: зелена зала. 

Всього членів комісії – 10 чол. 

Присутні: Р.Афійчук, С.Болотніков, Ю.Вавринюк, Г.Галкін, В.Діденко, М.Заганяч. А.Кветко, 

О.Скочеляс, В.Худецький, В.Ясенко. 

Запрошені: Г.Мельник – заступник голови комісії, Мандзій С.В. – член виконавчого 

комітету. 

Головує: А.Кветко – голова постійної комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про обрання заступника голови та секретаря постійної комісії. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

А.Кветка 

 

На першому засіданні постійної комісії нам необхідно обрати 

заступника голови комісії та секретаря комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Скочеляс 

 

За домовленістю представників політичних партій, що пройшли до 

міської ради, пропонується обрати заступником голови комісії 

депутата міської ради Діденка Віталія Васильовича від депутатської 

фракції Всеукраїнського об’єднання “Свобода” та секретарем комісії 

Болотнікова Сергія Петровича від депутатської фракції “За конкретні 

справи”.  

 

В.Діденко Під час зустрічі міського голови з головами депутатських фракцій, на 

якій розглядалось питання щодо персонального складу комісій та їх 

керівного складу, на посаду заступника голови комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища надійшло дві пропозиції, а саме від 

депутатської фракції Всеукраїнського об’єднання “Свобода” 

пропонувалась моя кандидатура, а від депутатської фракції “ВО 

“Батьківщина” була запропонована кандидатура О.Скочеляса. Але під 

час обговорення даного питання Скочеляс Олександр Анатолійович 

відмовився від зазначеної посади. 

Враховуючи нестабільну ситуацію на сході країни, є ймовірність, що 

найближчим часом я прийматиму участь в анти терористичній операції 

та деякий час відвідувати засідання постійної комісії у мене не буде 

змоги. Тому я знімаю свою кандидатуру з посади заступника голови 

комісії. 

Є пропозиція обрати заступником голови комісії Скочеляса 

Олександра Анатолійовича, запропонованого від депутатської фракції 

“ВО “Батьківщина”. 

 

А.Кветко 

 

 

 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

Надійшла пропозиція обрати заступником голови комісії Скочеляса 

Олександра Анатолійовича, запропонованого від депутатської фракції 

“ВО “Батьківщина”. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає) 

Хто за дану пропозицію прошу голосувати. 

За – 10,  

Проти – 0 



Утрим. – 0 

ПРИЙНЯТО. 
 

А.Кветко 

 

 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

Надійшла пропозиція обрати секретарем комісії Болотнікова Сергія 

Петровича, запропонованого від депутатської фракції “За конкретні 

справи”. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає) 

Хто за дану пропозицію прошу голосувати. 

За – 10,  

Проти – 0 

Утрим. – 0 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Обрати заступником голови комісії депутата міської ради Скочеляса 

Олександра Анатолійовича від депутатської фракції Всеукраїнського 

об’єднання “Батьківщина” та секретарем комісії депутата міської ради 

Болотнікова Сергія Петровича від депутатської фракції “За конкретні 

справи”. 

РІЗНЕ.  

СЛУХАЛИ: 

Г.Галкіна 

 

На засіданнях постійної комісії минулого скликання розглядалась 

велика кількість звернень громадян, але не завжди профільне 

управління було готове надати пояснення стосовно проблеми, 

зазначеної у зверненні. Є пропозиція після надходження на адресу 

постійної комісії звернення від громадян міста спочатку направляти їх 

на розгляд профільного управління та після вивчення даного питання 

виносити його на розгляд постійної комісії. 

 

Р.Афійчука Також є пропозиція для більш ефективної роботи постійної комісії та 

надання консультацій під час розгляду звернень громадян з юридичної 

точки зору протокольно доручити завідуючій юридичним відділом 

міської ради забезпечити присутність працівника відділу на кожному 

засіданні постійної комісії. 

 

В.Діденка Оскільки наша комісія розглядає питання, які стосуються охорони 

навколишнього природного середовища, тому є пропозиція 

запрошувати на кожне її засідання представника управління екології та 

контролю за благоустроєм міста. 

 

А.Кветка 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Від депутатів міської ради надійшло ряд пропозиції. Які будуть 

запитання?(Немає).  Чи будуть ще пропозиції? (Немає). 

Є пропозиція протокольно доручити наступне: 

1. Голові постійної комісії направляти на розгляд профільних 

управлінь та відділів звернення громадян, які надійшли на адресу 

постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища, для вивчення 

зазначених у зверненнях питань з подальшим винесенням їх на розгляд 

постійної комісії. 

2. Завідуючій юридичним відділом міської ради забезпечити 

присутність працівника відділу на кожному засіданні постійної комісії. 

3. Начальнику управління екології та контролю за благоустроєм міста 

забезпечити присутність працівника відділу з питань екології на 

кожному засіданні постійної комісії. 



ГОЛОСУВАЛИ: Ставлю на голосування зазначені пропозиції. 

За – 10,  

Проти – 0 

Утрим. – 0 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Протокольно доручити голові постійної комісії направляти на 

розгляд профільних управлінь та відділів звернення громадян, які 

надійшли на адресу постійної комісії з питань містобудування, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища, для вивчення зазначених у зверненнях питань з 

подальшим винесенням їх на розгляд постійної комісії. 

2. Протокольно доручити завідуючій юридичним відділом міської ради 

забезпечити присутність працівника відділу на кожному засіданні 

постійної комісії. 

3. Протокольно доручити начальнику управління екології та контролю 

за благоустроєм міста забезпечити присутність працівника відділу з 

питань екології на кожному засіданні постійної комісії. 

 

 

Голова комісії          А.Кветко 

 

 

Секретар комісії         С.Болотніков 


